
Θέτουμε το θέμα της αποκατάστασης του σχολείου Βασιλικής στη Λευκάδα 
που παραμένει σε απαράδεκτη κατάσταση από τους σεισμούς του 2015. Στην 
οικονομική επιτροπή στις 17/09/19 ήρθε το θέμα της ακύρωσης της 
δημοπρασίας του έργου’’ Επισκευές σε σχολείο Βασιλικής – 5 Νηπιαγωγείο 
Λευκάδας””  λόγω λαθών στη διαδικασία . Εμείς προτείναμε να έρθει το θέμα 
στο Π.Σ προκειμένου να το αντιμετωπίσουμε, έξω από τις γραφειοκρατικές 
διαδικασίες. Να πάρουμε μέτρα για να το αντιμετωπίσουμε από τη σκοπιά της 
επείγουσας ανάγκης  να  λυθεί άμεσα το ζήτημα ,απευθυνόμενο το  ΠΣ και 
στο Δήμο αλλά και στην Κυβέρνηση . 

Η πρότασή μας δεν έγινε δεκτή. Η πλειοψηφία αποφάσισε με τον τύπο του 
νόμου και προχώρησε στην ακύρωση της Δημοπρασίας και προκήρυξη νέας.  
Είναι βέβαιο ότι θα βρεθούμε πάλι σε μεγάλες καθυστερήσεις ,τις οποίες 
φυσικά θα πληρώσουν μαθητές και γονείς. Ξαναφέρνουμε το ζήτημα σε 
συζήτηση με στόχο την επιτάχυνση των διαδικασιών για την ολοκλήρωση του 
έργου. Σας επισυνάπτουμε την ανακοίνωση των μαθητών που έχουν 
προχωρήσει σε κατάληψη, η οποία μας εκφράζει και αποτυπώνει το 
πρόβλημα.  

ΜΑΘΗΤΕΣ 

Σε κοντέινερ τα μαθήματα – ποντίκια  κυκλοφορούν στις τουαλέτες του 
σχολείου 

Μετά τις καταλήψεις  του 1ου Γυμνασίου  Λευκάδας  με κύριο και δίκαιο  
αίτημά  τους  την απομάκρυνση της χωματερής  από χθες  τελεί  υπό  
κατάληψη  το Γυμνάσιο  – Λύκειο Βασιλικής  . 

Το  Γυμνάσιο – Λύκειο Βασιλικής   υπέστη σοβαρές ζημιές από τον σεισμό του 
2015 χωρίς  να  έχουν αποκατασταθεί  και οι μαθητές  να αναγκάζονται  να 
κάνουν μάθημα σε αίθουσες  Βαρέως Τύπου (κοντέινερ) που όταν  βρέχει 
μπαίνει νερό. Σύμφωνα με τους ίδιους στους τουαλέτες του κτιρίου  
κυκλοφορούν  ποντίκια.  Ακόμη  και το προαύλιο  με τις  βροχές  λόγω της 
κατασκευής του  πλημμυρίζει. 

Όπως οι ίδιοι λένε   οι αρμόδιοι Φορείς (Δήμος και Περιφέρεια )  όλα αυτά τα 
χρόνια  έχουν  υποσχεθεί ότι θα υπάρξουν εργασίες αποκατάστασης του 
κτιρίου χωρίς όμως  μέχρι στιγμής αποτέλεσμα . Επειδή όμως οι  υποσχέσεις  
έμειναν στα λόγια οι μαθητές για ακόμη  μία φορά πήραν απόφαση και 
έκλεισαν το σχολείο. 

Τα αιτήματα των μαθητών που  δόθηκαν στους αρμοδίους είναι : 

«ΑΙΤΗΜΑΤΑ ΚΑΤΑΛΗΨΗΣ 2019-2020 

Η κακή και παλία κατασκευή του προαυλίου έχει σαν αποτέλεσμα να 
πλημμυρίζει τις βροχερές μέρες.  



 ΑΠΑΙΤΟΥΜΕ ΑΜΕΣΗ  ΕΠΙΔΙΟΡΘΩΣΗ! 

   2. Στις  αίθουσες κοντέινερ  που γίνεται μάθημα  κατά τις βροχερές μέρες 
εισέρχεται  νερό. 

          ΑΠΑΙΤΟΥΜΕ  ΕΠΙΔΙΟΡΘΩΣΗ! 

    3.  Ύπαρξη ακατάλληλου κτιρίου στο μαθητικό μας περιβάλλον με κίνδυνο 
την σωματικής μας ακεραιότητα. (Ύστερα από επανειλλημένες – 
αποτυχημένες  προσπάθειες πένετε χρόνων για την επιδιόρθωση του ). 

ΑΠΑΙΤΟΥΜΕ ΑΜΕΣΗ ΑΠΟΚΑΤΑΣΤΑΣΗ! 

     4.Υπάρχουν  (ΠΟΝΤΙΚΙΑ με αποδείξεις) στις τουαλέτες  του σχολείου 

ΑΠΑΙΤΟΥΜΕ  ΑΜΕΣΗ ΑΠΟΜΑΚΡΥΝΣΗ ! 

Απαιτούμε να γνωστοποιηθεί το χρονοδιάγραμα υλοποίησης  των  
εργασιών αποκαταστασης  του κτιρίου. 

Αν δεν επιλυθούν άμεσα τα παραπάνω  ζητήματα  να επαναληφθεί 
κατάληψη» 

 
για τη ΛΑΙΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ 

       
ΓΚΙΣΓΚΙΝΗΣ ΝΙΚΟΣ 

ΚΕΦΑΛΛΗΝΟΣ ΔΙΟΝΥΣΗΣ 
ΚΟΛΥΒΑ ΕΥΓΕΝΙΑ 

ΜΠΑΛΟΥ ΑΛΕΞΑΝΔΡΑ 
ΧΑΡΑΛΑΜΠΟΥΣ ΜΠΑΜΠΗΣ 

 
 

 


